
ROTARY RED LANTERN BANQUET 2019
ROTARY CLUB OF BEIJING RIVIERA CHARTER CEREMONY

Organized by the five Rotary Clubs of Beijing

Date & Time: 6:30pm to 12:30pm, Saturday 2nd March 2019

Venue: Hyatt Regency Wangjing, Chaoyang District, Beijing

Dress Code: Black Tie or Tangzhuang (Chinese Dress)

A Chinese-themed-Cocktail reception followed by an eight course served Chinese Banquet with fusion twists.

Expect an evening full of fun, delicious food, drinks, entertainment, live music, prizes and more!

The Red Lantern Banquet 2019 is a private party hosted by the Rotary Clubs in Beijing and is by strict Invitation Only.

Ticket price: RMB 880 per person 

The event is open to any Rotarian and their guests. When making a reservation please 

let us know which club you are from, or the member who is inviting you.

To reserve tickets or to enquire about tickets, please contact your local Rotary Club or email to: 

events@lehmanbrown.com

Private party hosted by the Rotary Clubs of Beijing and is open to members and their guests and by invitation only.

The Rotary Club of Beijing Riviera Charter Ceremony will be organized as part of the event. 

Many thanks to our Gold Sponsors below:

Supporting Partners:



日期及时间：2019年3月2日星期六，晚上6点半到12点半

地点：北京市朝阳区望京凯悦酒店

着装要求：正装或唐装

中式主题鸡尾酒会以及八道中式融合菜晚宴

敬请期待精彩纷呈的主题娱乐，打动味蕾的美食与美酒，现场表演与动感音乐，以及繁多的赞助奖品等等！

2019红灯笼晚宴是由北京扶轮社主办的私人聚会，仅限特定受邀者参加。 

门票价格：880元/人

活动仅对扶轮社内部所有社员及其邀请的客人开放。

 请在预订时提供您所属的扶轮社名称或邀请者姓名。

如需预订门票或咨询更多信息，请联系您当地的扶轮社或发送电子邮件至：                 

events@lehmanbrown.com

此次活动是由北京扶轮社主办的私人聚会，仅向会员及其客人开放，仅限受邀者参加。

北京香江扶轮社授证仪式将在此次活动上举办。

非常感谢我们的金牌赞助商：

合作伙伴：

2019年扶轮社红灯笼晚宴
北京香江扶轮社授证仪式

由北京五家扶轮社组织


